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Lektion 1
 Να χαιρετάμε και να συστηνόμαστε.

 Να λέμε τι κάνουμε / πώς είμαστε.
 Να λέμε από που καταγόμαστε και που μένουμε.
 Το γερμανικό αλφάβητο.



Begrüßungen - Χαιρετισμοί
 Hallo = γεια σου / σας, γεια

 Grüß dich = γεια σου

 Servus = γεια 

 Guten Morgen = καλημέρα

 Guten Tag = καλημέρα (μεταξύ 11.00-17.00)

 Guten Abend = καλησπέρα

 Gute Nacht = καληνύχτα

 Tschüs = γεια (ως φιλικός αποχαιρετισμός)

 Auf Wiedersehen = αντίο, εις το επανιδείν



Sich vorstellen - Συστήνομαι

 - Wie heißt du? [πώς ονομάζεσαι;]

- Ich heiße ... [ονομάζομαι]

 - Wer bist du? [ποιός είσαι εσύ;]

- Ich bin ... [εγώ είμαι]

 - Wie ist dein Name?[πώς είναι το όνομα σου;]

- Mein Name ist ... [το όνομα μου είναι]



 - Wie heißen Sie? [πώς ονομάζεστε;]

- Ich heiße ... [ονομάζομαι]

 - Wer sind Sie? [ποιός είστε εσείς;]

- Ich bin ... [εγώ είμαι]

 - Wie ist Ihr Name? [πώς είναι το όνομα σας;]

- Mein Name ist ... [το όνομα μου είναι]



 - Wer ist das? [Ποιός είναι αυτός/ή/οι;]

- Das ist Paul. [Αυτός είναι ο Paul] 

- Das sind Peter und Karl. [Αυτοί είναι ο Peter

και ο Karl] 



Wie geht es? – Τι κάνεις;

 - Wie geht es dir? / Wie geht‘s? [Τι κάνεις;]

 - Wie geht es Ihnen? [Τι κάνετε;]



 Danke, gut! [Καλά, ευχαριστώ!]

 Es geht mir gut! [Είμαι καλά!]



 Sehr gut, danke! [Πολύ καλά, ευχαριστώ!]

 Bestens, danke! [Μια χαρά, ευχαριστώ!]

 Prima! [Υπέροχα! / Θαυμάσια!]

 Wunderbar! [Θαυμάσια!]

 Prächtig! [Τέλεια!]



 Es geht so! [Έτσι κι έτσι!]



 Es geht mir nicht gut! [Δεν είμαι καλά!]

 Es geht mir schlecht! [Είμαι χάλια!]

 Nicht gut! [Όχι καλά!]

 Miserabel! [Απαίσια!]



Dialoge

Guten Morgen, Herr und Frau Härtel. Wie geht es  

Ihnen?

Danke, gut!

Guten Tag, Karin. Wie geht es dir?

Super!

Guten Abend, Herr Gerlach. Wie geht es Ihnen?

Sehr gut, danke!



 Woher kommst du? Από που κατάγεσαι?

 Woher kommen Sie? Από που κατάγεστε?

 Ich komme aus… Κατάγομαι από ...

 Wo wohnst du? Που μένεις?

 Wo wohnen Sie? Που μένετε?

 Ich wohne in ... Μένω ...



Grammatik

Das Alphabet



A a [a]
Auto



Bb [be]
Ball



Cc [tse]
Cäsar



Dd [de]
Donner



Ee [ε]
Erde



Ff [εf]
Farbe



Gg [ge]
Garten



Hh [ha]
Haus



Ii [i]
Idee



Jj [jɔt]
Januar



Kk [ka]
Kind



Ll [εl]
Lampe



Mm [εm]
Maus



Nn [εn]
Nacht



Oo [o]
Oma



Pp [pe]
Pinsel



Qq [ku]
Quelle



Rr [εr]
Rad



Ss [εs]
Sonne



Tt [te]
Tafel



Uu [u]
Uhr



Vv [faʊ]
Vogel



Ww [ve]
Wasser



Xx [iks]
Xylofon



Yy ['ʏpsilɔn]
Ypsilon



Zz [tsεt]
Zucker



Ää [ε]
März



Öö [ø]
Öl 



Üü [y]
Tür



ß [ɛs] / Eszett
Straße



Diphthonge - Δίφθογγοι



Diphthonge - Δίφθογγοι



Τα σύμφωνα



Στο τέλος της λέξης προφέρεται:















Personalpronomina – προσωπικές αντωνυμίες

Singular

1. ich

2. du

3. er

sie

es

Plural

1. wir

2. ihr

3. sie

Sie

Ενικός

1. εγώ

2. εσύ

3. αυτός

αυτή

αυτό

Πληθυντικός

1. εμείς

2. εσείς

3. αυτοί

Sie - Πληθυντικός ευγενείας



Konjugation der regelmäßigen Verben

Κλήση ομαλών ρημάτων

machen - κάνω

ich mach- e κατάληξη

du mach- st

er mach- machen – απαρέμφατο

sie mach- t

es mach- θέμα

wir mach- en

ihr mach- t kommen, wohnen, gehen…

sie, Siemach- en έρχομαι, μένω, πηγαίνω...



Πολλά ρήματα που το θέμα τους τελειώνει σε
–t, -d, -m και -n

arbeiten - δουλεύω
ich arbeit- e

du arbeit- est

er arbeit-

sie arbeit- et

es arbeit-

wir arbeit- en

ihr arbeit- et

sie, Sie arbeit- en

Έτσι κλίνονται τα ρήματα:

 antworten απαντώ
 atmen αναπνέω
 öffnen ανοίγω



Ορισμένα ρήματα που το θέμα τους τελειώνει σε –s, 
-ß, -x και z θέλουν προσοχή στο β΄ενικό.

heißen - ονομάζομαι

ich heiß- e

du heiß- t

er heiß-

sie heiß- t

es heiß-

wir heiß- en

ihr heiß- t

sie, Sie heiß- en

Έτσι κλίνονται τα ρήματα:

 reisen ταξιδεύω

 schließen κλείνω

 sitzen κάθομαι



Τα ρήματα που τελειώνουν σε -eln

basteln - χειροτεχνώ

ich bast(e)l- e

du bastel- st

er bastel-

sie bastel- t

es bastel-

wir bastel- n

ihr bastel- t

sie/Sie bastel- n

Έτσι κλίνονται τα 
ρήματα:

 sammeln μαζεύω, 
συλλέγω

 wechseln αλλάζω


